
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. februar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 467
Vil ministeren redegøre for, hvor mange underretninger om kædesvig i ser-
vicefagene, der hhv. er efterforsket og har ført til afdækning af kriminelle for-
hold opgjort på helårene 2009-2010 og første og andet halvår 2011?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand

1/1

Retsudvalget 2011-12
REU alm. del Spørgsmål 467
Offentligt


